



PRIORITIES COMMITTEE AGENDA

to be held on
Wednesday, September 20, 2006
at
5:30 p.m.

**Councillor
Frances Caldarelli
Chair**



**Councillor
Russ Thompson
Vice-Chair**



Priorities Committee AGENDA

**FIFTY-FOURTH MEETING OF THE PRIORITIES COMMITTEE
TO BE HELD ON WEDNESDAY, SEPTEMBER 20, 2006 AT 5:30 P.M.
IN THE COUNCIL CHAMBER, TOM DAVIES SQUARE**

COUNCILLOR CALDARELLI, IN THE CHAIR

(PLEASE ENSURE CELL PHONES AND PAGERS ARE TURNED OFF)

The Council Chamber of Tom Davies Square is wheelchair accessible. Please speak to the City Clerk prior to the meeting if you require a hearing amplification device. Persons requiring assistance are requested to contact the City Clerk's Office at least 24 hours in advance of the meeting if special arrangements are required. Please call (705) 671-2489, extension 2471. Telecommunications Device for the Deaf (TTY) (705) 688-3919. Copies of Agendas can be viewed on the City's web site at www.greatersudbury.ca.

1. Declarations of Pecuniary Interest

**ANY ITEMS NOT DEALT WITH BY THE ADJOURNMENT HOUR OF
8:30 P.M. WILL BE CARRIED OVER TO THE OCTOBER 4, 2006
MEETING OF THE PRIORITIES COMMITTEE.**

PART I - 5:30 P.M. TO 7:00 P.M.

COUNCILLOR BRIEFING SESSIONS

PAGE NO.

2. Greater Sudbury Economy Update
(ELECTRONIC PRESENTATION) (FOR INFORMATION ONLY)
- Derek Burtlelton, Senior Economist, TD Canada Trust

POLICY DISCUSSION PAPERS - PRELIMINARY DISCUSSION

{NONE}

POLICY DISCUSSION PAPERS - DECISION REQUESTED

3. Report dated 2006-09-14 from the Executive Director of Administrative Services regarding Council Remuneration for the City of Greater Sudbury. **1 - 4**
(RECOMMENDATIONS PREPARED)
- Report dated 2006-08-31 from the Citizens' Panel on Council Remuneration regarding Review on Council Remuneration for the City of Greater Sudbury. **5 - 38**
(FOR INFORMATION ONLY)
4. Report dated 2006-09-14 from the Executive Director of Administrative Services regarding Street Designations. **39 - 40**
(RECOMMENDATION PREPARED)
- Report dated 2006-08-04, with attachments, from the Executive Director of Administrative Services regarding Street Naming Policy. **41 - 45**
(FOR INFORMATION ONLY)

CORRESPONDENCE FOR INFORMATION ONLY

5. Report dated 2006-09-14 from the Executive Director of Administrative Services regarding Priorities Committee Governance Review - Communications Plan. **46 - 49**
(FOR INFORMATION ONLY)
- (As part of the Priorities Committee Governance Review, City staff members were directed to bring back to the Priorities Committee a report covering the governance topic of "Communications Plan". This report outlines six strategies that will improve the effectiveness of the City's communications as it deals with City Council/Committee meetings and the decisions taken at these meetings.)

ADDENDUM

PART II - 7:00 P.M. TO 8:30 P.M.
(POLICY MATTERS ONLY)

CITIZEN DELEGATIONS

{NONE}

CITIZEN PETITIONS

MOTIONS

ADJOURNMENT (8:30 P.M.) (RESOLUTION PREPARED)

{TWO-THIRDS (2/3) MAJORITY REQUIRED TO PROCEED PAST 8:30 P.M.}

2006-09-15

**COUNCILLOR CALDARELLI
CHAIR**

**CORRIE-JO CAPORALE
COUNCIL SECRETARY**

PRIORITIES (54TH) (2006-09-20)

-III-

DE LA CINQUANTE-QUATRIÈME RÉUNION DU COMITÉ DES PRIORITÉS
QUI DOIT AVOIR LIEU LE **MERCREDI 20 SEPTEMBRE 2006 À 17 H 30**
DANS LA **SALLE DU CONSEIL, PLACE TOM DAVIES**

LA CONSEILLÈRE CALDARELLI, PRÉSIDENTE

**(VEUILLEZ ÉTEINDRE LES TÉLÉPHONES CELLULAIRES
ET LES TÉLÉAVERTISSEURS)**

La salle du Conseil de la Place Tom Davies est accessible en fauteuil roulant. Si vous désirez obtenir un appareil auditif, veuillez communiquer avec la greffière municipale, avant la réunion. Les personnes qui prévoient avoir besoin d'aide doivent s'adresser au bureau du greffier municipal au moins 24 heures avant la réunion aux fins de dispositions spéciales. Veuillez composer le (705) 671-2489, poste 2471; appareils de télécommunications pour les malentendants (ATS) (705) 688-3919. Vous pouvez consulter l'ordre du jour au site Web de la Ville à l'adresse www.grandsudbury.ca.

1. Déclarations d'intérêt pécuniaire

**TOUTE QUESTION N'AYANT PAS ÉTÉ RÉGLÉE AVANT L'HEURE DE
CLÔTURE DE 20 H 30 SERA REPORTÉE À LA RÉUNION DU 4
OCTOBRE 2006 DU COMITÉ DES PRIORITÉS.**

PARTIE I - DE 17 H 30 À 19 H

SÉANCES D'INFORMATION DES CONSEILLERS

PAGE N°

2. Mise à jour sur l'économie de Grand Sudbury

- Derek Burtlelton, Économiste principal, TD Canada Trust

DOCUMENTS DE TRAVAIL SUR LES POLITIQUES - DISCUSSION PRÉLIMINAIRE

{AUCUN}

DOCUMENTS DE TRAVAIL SUR LES POLITIQUES - DEMANDE DE DÉCISION

3. Rapport de la directrice exécutive des Services de soutien administratif au sujet de l'examen de la rémunération des membres du Conseil municipal du Grand Sudbury

1 - 4

Rapport du Comité de citoyens sur la rémunération des conseillers municipaux au sujet de l'examen de la rémunération des membres du Conseil municipal du Grand Sudbury

5 - 38

4. Rapport de la directrice exécutive des Services de soutien administratif au sujet de désignations de rue.

39 - 40

Rapport de la directrice exécutive des Services de soutien administratif au sujet de la politique en matière des noms de rue

41 - 45

CORRESPONDANCE À TITRE DE RENSEIGNEMENTS SEULEMENT

5. Rapport de la directrice exécutive des Services de soutien administratif au sujet de Examen de la gouvernance du Comité des priorités - Plan de communications. Dans le cadre de l'Examen de la gouvernance du Comité des priorités, on a demandé aux membres du personnel de soumettre au Comité des priorités un rapport sur un plan de communications en matière de gouvernance. Le rapport décrit six stratégies destinées à améliorer l'efficacité des communications municipales portant sur les réunions des comités du Conseil municipal et les décisions prises lors de ces réunions.

46 - 49

ADDENDA

PARTIE II - DE 19 H À 20 H 30
(QUESTIONS DE POLITIQUE SEULEMENT)

DÉLÉGATIONS DE RÉSIDENTS

{AUCUNE}

PÉTITIONS DE RÉSIDENTS

{AUCUNE}

MOTIONS

LEVÉE DE LA SÉANCE À 20 H 30

***{LA MAJORITÉ AUX DEUX TIERS (2/3) EST REQUISE POUR POURSUIVRE LA RÉUNION
APRÈS 20 H 30.}***

LE 15 SEPTEMBRE 2006

**LA CONSEILLÈRE CALDARELLI,
PRÉSIDENTE**

**CORRIE-JO CAPORALE,
SECRÉTAIRE DU CONSEIL**